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Abstract (en)
[origin: CA1184015A] T-1372-15 A FOUNDATION FOR A MAST, SUPPORTING PILLAR, AND THE LIKE A foundation for a mast, supporting
pillar, rails, and the like, comprising an anchoring portion (2) of hollow section design open at the bottom and adapted to be driven into the ground
by being vibrated, and a inner (3,3') and, if desired, and outer (4) ground consolidating element. Preferably at least the inner ground consolidating
element (3) is arranged for longitudinal displacement inside the anchoring portion (2) so that the earth entering from below into the interior of the
anchoring portion (2) is consolidated during the entire period of sinking the anchoring portion (2) into the ground by vibrating it. In similar manner,
also the outer ground consolidating element (4) may be arranged to be displaceable in longitudinal direction. A vibrator suspended from construction
equipment or an airship and lowered from the same under loading which acts on the anchoring portion and corresponds approximately to the dead
weight of the vibrator (about 1.5 to 3.5 tons) is connected to the upper end of the anchoring portion (2) to sink the same into the ground by vibrating
it. The anchoring portion (2) of hollow section design has extremely thin walls as compared to its length and width.

Abstract (de)
Fundament für einen Mast, Stützpfeiler, Gleise oder dergleichen mit einem ins Erdreich einvibrierbaren Verankerungsabschnitt (2) in Form
eines Hohlprofils, das unten offen ausgebildet ist und ein inneres (3, 3') sowie gegebenenfalls äußeres (4) Erdverfestigungselement aufweist.
Vorzugsweise ist wenigstens das innere Erdverfestigungselement (3) im Innern des Verankerungsabschnittes (2) längs verschieblich angeordnet,
so daß eine Verfestigung der von unten in das Innere des Verankerungsabschnittes (2) eindringenden Erde während der gesamten Dauer des
Einvibrierens des Verankerungsabschnittes (2) in das Erdreich erfolgt. In entsprechender Weise kann auch das äußere Erdverfestigungselement
(4) längs verschieblich angeordnet sein. Das Einvibrieren des Verankerungsabschnittes (2) erfolgt mittels eines am oberen Ende desselben
angeschlossenen Vibrationsgerätes, das von einem Baugerät oder Luftfahrzeug gehalten und von diesem mit einer auf den Verankerungsabschnitt
einwirkenden Belastung in Höhe von etwa dem Eigengewicht des Vibrationsgerätes (etwa 1,5 bis 3,5 t) abgesenkt wird. Der hohlprofilartige
Verankerungsabschnitt (2) ist extrem dünnwandig ausgebildet im Verhältnis zu seiner Länge und Breite.
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